
 Saksliste/referat FAU 2. mai 2023 

 Innkalte: 

 1. trinn 
 Anne Me�e 
 Olsen 

 1. trinn 
 Silje Wergeland 

 2. trinn 
 Beate Naustdal 

 2. trinn 
 Irene Kjønnerød 

 3. trinn 
 Olav Brakstad 

 3. trinn 
 Eivind Bøyum 

 4. trinn 
 Siv Fjeldseth 

 4. trinn 
 Frank Furnes 

 Meldt forfall  Meldt forfall  Meldt forfall  Meldt forfall  Meldt forfall 

 5. trinn 
 Camilla Bommen 

 5. trinn 
 Frode N. 
 Fjeldstad 

 6. trinn 
 Johanna M. 
 Aarflot 

 6. trinn 
 Unni Eiken 

 7. trinn 
 Ingvill Stenseth 

 7. trinn 
 Maria Tveitnes 

 Rektor 
 Brede Sømoen 

 Ikke mø� 

 Sak  Referat  Ansvarlig 

 Velkommen, oppmøte, 
 valg av referent 

 Ordstyrer: Beate 
 Referent: Beate 

 1.  Rektor har ordet  Kim Jonsson fra Bønes skole blir den siste avdelingslederen. Lærerkabalen er ikke lagt 
 enda, og noen læres�llinger vil lyses ut. 

 Skolen har jubileum 1964 - 2024. Usikkert når det skal feires, men kanskje på vårparten. 
 Innspill mo�as med takk, hilsen rektor. Kan historielaget i Fyllingsdalen kanskje være 
 interessert i å delta? 

 ●  Spm �l rektor fra forrige møte: Kan elevene nivådeles i perioder for å favne elever 
 i alle mestringssoner? 



 ○  Ikke aktuelt nå, men alle skal få �lpasset opplæring. Læreren må kjenne 
 kompetansen �l elevene, og få alle elever ut i læringsgropen. Det trengs 
 åpne/rike oppgaver for å favne alle.Skolen jobber med det, og foreldre må 
 gi beskjed �l lærere om “�lpasninger” som trengs. 

 ●  Spm: Utdanningsforbundet oppfordrer lærere �l å si nei �l medisinering på 
 skolen. Hvordan gis medisiner �l elever som trenger det? 

 ○  Klare ru�ner på skolen med skjema som må fylles ut av foreldrene om 
 hvilke medisiner, når det skal gis og og hvem som kan gi medisiner. 
 Medisiner er låst inne i et skap på skolen 

 2.  Skolebøker �l elevene  ●  Spørsmål fra forelder �l skolen: Har elevene lærebøker og skrivebøker? De ser at 
 leksene kopieres fra lærebøker, og at de ikke har egne innføringsbøker. Hva tenkes 
 �l neste år? 

 ○  Ne�stedet h�ps://skolen.cdu.no/ fra cappelen damm er utgangspunktet 
 for undervisning. Kommunen har avtale med KopiNor om lovlig kopiering 
 av 15% av en lærebok. Lærerne syr de�e sammen �l et eget 
 læreverk/opplegg inn i google Classroom. 

 ●  Spørsmål: jobber elevene da kun på chrombook? 
 ○  Hovedarbeidsredskap er chromebook (med lydstø�e). Elevene har også 

 kladdebøker og skrivebøker. Innlegg fra forelder: bør få inn touch-skriving i 
 undervisningen siden det brukes så mye. 

 3.  17. mai  ●  Hvordan formidle at familier med økonomiske u�ordringer kan få �ldelt 
 “ak�vitetsarmbånd” på 17. mai? Skriv på infoskrivet at de må si fra �l 
 kontaktlærer, så får de utdelt på skolen i en konvolu�. Lærere vil ikke ha ansvar 
 for å “peke ut” familier med økonomiske u�ordringer, og det er opp �l foreldrene 
 selv å si fra. Armbåndene kan ligge på kontoret, og hentes/gis ut �l elevene. 
 Skolen skriver ned hvilke tall på armbåndene som er delt ut og gir resten �lbake 
 �l 17. mai-komiteen. 



 ●  Bør informasjonen komme ut på engelsk? Det finnes mange overse�ngstjenester 
 �l bruks. 

 ●  Utetoale�ene kan brukes. Gjøres i stand, slik som i �or. Det legges frem ekstra 
 toale�papir. 

 ●  Bord og stoler: leie eller kjøpe? Om behov, kan vi se på leie av utemøbler. Det er 
 ikke plass �l oppbevaring av ekstra møbler. 

 ●  Rektor kommer og holder tale, tale også fra 7. trinn. 
 ●  Kunne vi ha� forsangere?  Silje  hører med lærer på 5. trinn om forsanger.  Fikset! 
 ●  Brede er �lstede og hjelper �l med PA-anlegg og 3 mygger.  Eivind  kaller inn �l 

 koordineringsmøte med skolen. 
 ●  7. trinn må finne flaggborg. 
 ●  Beate  sender arbeidsfordeling skole/FAU �l Johanna  og Eivind. 
 ●  Beate  spør 2. trinn om å låne gymsalen 16. mai, og  spør Peter hvem som har fra 

 19.00 og ut.  Det er i orden - 17. mai-komiteen har  �lgang �l gymsalen 16. mai. 

 4.  Handlingsplan for 
 trafikksikkerhet 

 Beate  har sendt  innspill (se nederst) 

 5.  Info  ●  FUG (Foreldreutvalget for grunnskolen) skal trenger nye kandidater for perioden 
 2024-2027. Kandidater kan meldes inn via  skjema  på  regjeringens ne�side. 

 ●  FAU søkte Bergen kommune i 2022 om midler �l sjakk-kurs og gitarkurs. Siden 
 gitarkurset ble avlyst, søkte vi om å overføre disse pengene �l utgi�ene for 
 korkon�ngentene høsten 2022. De�e godkjente kommunen. 

 ●  FAU har få� overført 12.500,- to ganger i desember. En av disse er øremerket 
 trafikksikrings�ltak. Det andre sjekker Beate opp. 

 6.  Eventuelt  ●  Ikke-foreldre bruker parkeringen på skolen. FAU ønsker at skolen tar kontakt med 
 de som eier bilene og ber de fly�e dem/få opp skilt om parkering. 

 ●  Neste møte: hvordan sikre overgangen �l neste års FAU for god kon�nuitet? 

https://www.regjeringen.no/no/aktuelt/invitasjon-til-a-foresla-kandidater-til-nye-foreldreutvalg/id2970874/


 Neste møte: 6. juni 2023, 18.00 

 Kontak�nformasjon �l FAU: 

 1. trinn  Silje Wergeland  siljew@gmail.com 

 Anne Mette Olsen  amolsen76@gmail.com 

 2. trinn  Beate Naustdal - leder  beatenaustdal@gmail.com 

 Irene Kjønnerød  charlottebanken@gmail.com 

 3. trinn  Olav Brakstad  olav@brakstad.com 

 Eivind Bøyum  eivind.boyum@gmail.com 

 4. trinn  Siv Fjeldseth  siv.fjeldseth@gmail.com 

 Frank Furnes  furnes.frank@gmail.com 

 5. trinn  Camilla Bommen  millabb13@gmail.com 

 Frode Nergaard Fjeldstad  frode@liberal.no 

 6. trinn  Johanna M. Aarflot  johannamyrseth@gmail.com 

 Unni Eiken  unnica@gmail.com 

 7. trinn  Maria Tveitnes  mariatveit@hotmail.com 

 Ingvill Stenseth  Ingvill.stenseth@gmail.com 



 Innspill �l handlingsplan for trafikksikkerhet, sak 2022/192842 

 11. januar var flere aktører på møte på Varden skole angående trafiksikringplan i 

 skolekretsen. Vestland Fylkeskommune, Bergen kommune, skolen, beboere, FAU og flere var 

 �l stede på de�e møtet. Det kom frem i møtet at behov for trafikksikrings�ltak i skolekretsen 

 skulle utredes i løpet av 2023-2025. Det er flere utrygge krysningspunktet for elever, bl.a e� 

 som har bli� omtalt i ba.no 

 (  h�ps://www.ba.no/foreldre-lei-av-forvirrende-kryss-hvis-ikke-fylket-vil-lage-overgang-maler 

 -vi-det-selv/s/5-8-2018344  ). Det har også kommet flere  bekymringsmeldinger �l både Bergen 

 kommune og Fylkeskommunen (og FAU) når det gjelder trafikksikkerhet i skolekretsen. 

 Det kom noen innspill frem på møtet 11. januar som bør legges stor vekt på: 

 ·  I løpet av de neste årene skal elevtallet  på skolen økes fra 350 �l 500 elever. 

 ·  Det er stor gang- og sykkelandel frem og �lbake  �l skolen. 

 FAU vil også presisere at halvparten av skolekretsen må gå forbi krysset ved 

 Vardeveien/Vardesvingen, et svært uoversiktlig kryss der det har vært flere nesten-ulykker. 

 FAU på Varden skole mener derfor at skolekretsen Varden bør inn i kommunen sin plan for å 

 sikre at arbeidet blir prioritert. 

 Hilsen Varden FAU 

 v/leder Beate Naustdal 

https://www.ba.no/foreldre-lei-av-forvirrende-kryss-hvis-ikke-fylket-vil-lage-overgang-maler-vi-det-selv/s/5-8-2018344
https://www.ba.no/foreldre-lei-av-forvirrende-kryss-hvis-ikke-fylket-vil-lage-overgang-maler-vi-det-selv/s/5-8-2018344

